
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.6.2022           
 

Protokół Nr 40/22 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 21 czerwca 2022 r. 

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o 

godzinie 900, a zakończono o godzinie 1035. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – Piotr 

Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, Członkowie Komisji – Charyton Stanisław, 

Falkowski Emil, Grabowska Maria, Grodzki Krzysztof, Grygoruk Krzysztof, Hryniewicki Tomasz, Sulima 

Tomasz, Zawacka-Prystupa Irena, Żukowski Artur Maciej, Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski. W 

posiedzeniu uczestniczyli także w trybie zdalnym: Zastępca Burmistrza Miasta – Bożena Teresa Zwolińska 

oraz Sekretarz Miasta – Tamara Korycka. 

 

Nieobecny: Członek Komisji – Paweł Bierżyn. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 39/22 z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2022 r.  

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 39/22 z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z pytaniem 

czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 39/22 z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że protokół został przyjęty.  

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2021 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2021 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk 

Podlaski za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 

2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Charyton, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 

2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2021 rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Charyton, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022-2034. 
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Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2034..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 

społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki zwrócił się z pytaniem czy po dyskusjach na zeszłomiesięcznych 

posiedzeniach Komisji podejmowano próby lub analizowano pomysły na usprawnienie budżetu 

obywatelskiego, żeby nie dochodziło do sytuacji, gdzie później są problemy z realizacją zadań?  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że po ostatniej dyskusji na temat budżetu 

obywatelskiego spotykał się z Panią Skarbnik pracując nad przygotowaniem materiałów, które trafią na 

najbliższą sesję Rady Miasta. Z tych rozmów zrodził się taki, a nie inny regulamin. Radni zgłaszali, żeby nie 

trzymać się sztywno kwot, które są zgłaszane przez mieszkańców, tylko dać bufor bezpieczeństwa w postaci 

tak naprawdę podążania za inflacją. Dlatego zaproponowano w regulaminie dwa „wytrychy” zwiększające 

możliwość wartości zadania. W przypadku zadań inwestycyjnych do 20%, w przypadku zadań o charakterze 

społeczno-kulturalnym do 10%. Tym samym, jeśli ktoś złoży wniosek o wartości 250 tys. zł, a do realizacji 

zostanie złożona oferta za 300 tys. zł, to ta oferta nie będzie odrzucana, tylko podlegała dalszemu 

procedowaniu. Faktem jest, że mamy teraz inflację na poziomie jakiego w ostatnich latach nie było i trzeba 

się z tym faktem zmierzyć. Jednocześnie starano się aby jak najbardziej uprościć procedurę. W związku z tym, 

że Rada Miasta będzie to przyjmować na czerwcowej sesji, to Pan Wojewoda ma miesiąc czasu na zajęcie 

stanowiska czy nie będzie miał jakichś uwag. Tak naprawdę zostaje tylko sierpień na składanie wniosków. W 

poprzednich latach były dwa miesiące na składanie wniosków. W 2020 r. w lipcu może były tylko jeden lub 

dwa telefony dotyczące budżetu obywatelskiego, a większość spraw pojawiała się w ostatnich dwóch 
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tygodniach przed terminem składania wniosków. Urząd Miasta uznał, że to są rzeczy, które warto tutaj 

wprowadzić i pozwoli to na to, żeby efektywność tego była lepsza.   

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że chciałby się odnieść do sprawy sprzed trzech lat, kiedy 

jeszcze nie było ani inflacji, ani wojny. Zadał pytanie czy nie można zmienić formy wybierania wykonawcy? 

Rozumie, że ktoś może złożyć niedoszacowaną ofertę, ale jeśli ktoś składa konkretną ofertę danego 

producenta i mieścimy się w ramach kwot, to jego zdaniem nie ma sensu ogłaszać przetargu i szukać jak 

najniższych kwot. To by bardzo usprawniło cały proces.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że ustawa Prawo zamówień publicznych definiuje co 

można, a czego nie można robić. Oczywiście daje pewne narzędzia, żeby nie przeprowadzać normalnego 

postępowania przetargowego, ale tylko w przypadku przedsięwzięć o niskiej wartości. Jest procedura poniżej 

30 tys. euro, którą można było wykorzystywać i jest też procedura powyżej 30 tys. euro, którą też trzeba 

realizować. Natomiast trzeba pamiętać o tym, że ustawa o finansach publicznych mówi o tym, że pieniądze 

mają być wydatkowane w sposób oszczędny. Nie może być tak, że mamy tylko jedną ofertę i nie ma 

możliwości porównania z jakąś inną propozycją, bo ktoś może stwierdzić, że nie została dochowana zasada 

oszczędnego wydawania pieniędzy. Ponownie zaznaczył, że jest jednak ta granica 30 tys. euro, która pozwala 

na nieco mniej sformalizowane podejście do niektórych projektów.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk odpowiedział, że wie o tej możliwości, tylko urząd zamiast usprawniać to 

łączy dwa projekty i wychodzi poza granicę tej kwoty, tak jak było w  tym przypadku. Osobiście nie wie 

dlaczego to było tak zrealizowane. Mieszkańcy mają kontakt z wieloma firmami, które realizowały te projekty 

w wielu miastach i innych częściach Europy. Oni z takimi przeciwnościami się nie spotykali, to wystąpiło tylko 

u nas. Poinformował, że obdzwonił kilka firm i wiele realizacji na zasadzie powierzenia m. in. z budżetu 

obywatelskiego zajmowało 3 miesiące.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski zgodził się z radnym, natomiast ustawa o zamówieniach publicznych 

mówi, że nie wolno dzielić zleceń. Miasto miało to nieszczęście, że w tym roku były dwa podobne 

przedsięwzięcia. Po zsumowaniu wartości obu zadań przekroczono kwotę 30 tys. euro i po prostu tak to 

trzeba było zrobić. Gdyby to było jedno zadanie jak w przypadku „Sportowego Bielska” poniżej 30 tys. euro i 

nie byłoby innego podobnego zadania, wtedy nie byłoby trzeba przeprowadzać normalnej procedury 

przetargowej.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 

społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz 

Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Stanisław Charyton, Maria Grabowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Bielsk Podlaski, rejon ul. Mickiewicza. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Bielsk Podlaski, rejon ul. Mickiewicza. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Emil Falkowski, Piotr Wawulski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zadał pytanie czy tutaj 

chodzi o trzecią od lewej strony nieruchomość jadąc od muszli? Jednocześnie chciałby się dowiedzieć czemu 

teraz zapadła decyzja o sprzedaży? Zwrócił uwagę, że to nie jest najlepszy czas na sprzedaż nieruchomości. 

Przedmiotowa nieruchomość jest niezamieszkała już od dłuższego czasu, dlatego proponuje aby się 

wstrzymać ze sprzedażą. Gdy rynek nieruchomości ruszy, wtedy cena jego zdaniem będzie dużo wyższa.   

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski potwierdził, że chodzi o trzecią działkę od lewej strony. Kontynuował, 

że działka była przeznaczona do sprzedaży już dużo wcześniej, niemniej jednak była tam zameldowana, ale 

niezamieszkująca osoba. Nie można było tej osoby eksmitować ze względu na stan pandemii. Gdy stan 

epidemii został odwołany wprowadzono stan zagrożenia epidemicznego. Urząd Miasta niezwłocznie poprosił 
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Przedsiębiorstwo Komunalne aby przystąpiło do czynienia tych funkcji wspólnie z komornikiem i to już 

zostało zrobione.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

PRZECIW (1) 

Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta 

Bielsk Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci, na które przyznawana jest dotacja.. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta Bielsk Podlaski, w tym 

określenia kategorii dzieci, na które przyznawana jest dotacja.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (3) 

Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
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Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz 

nadaniu jej statutu. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz nadaniu jej 

statutu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emil Falkowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie współpracy partnerskiej Miasta Bielsk Podlaski z Rejonem 

Swietłogorskim (Republika Białoruś) oraz Miasta Bielsk Podlaski z Rejonem Kobryńskim (Republika 

Białoruś). 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Następnie przedstawił 

procedurę głosowania w przedmiotowym punkcie: Komisja w pierwszej kolejności głosuje projekt uchwały w 

sprawie rozwiązania współpracy z partnerskim miastem Swietłogorsk.  W przypadku nieprzyjęcia w 

głosowaniu projektu uchwały w sprawie rozwiązania współpracy, Komisja głosuje projekt uchwały w sprawie 

zawieszenia współpracy z partnerskim miastem Swietłogorsk. Jeśli Komisja przyjmie w głosowaniu projekt 

uchwały o rozwiązaniu współpracy, głosowania w sprawie zawieszenia współpracy nie przeprowadza się. 

Identyczną procedurę stosuje się również w przypadku współpracy z Kobryniem.  
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że na dzisiejszej komisji radni wybierają jedną z propozycji – 

czy zerwać współpracę, czy też może ją zawiesić. Komisja wyda swoją opinię, a na sesji Rada całościowo 

będzie nad tym debatowała i podejmowała uchwały w sprawie rozwiązania lub zawieszenia współpracy. 

Dodał, że jego propozycja to zawieszenie współpracy – argumenty przedstawiał podczas dyskusji miesiąc 

temu. Komisja Oświaty już odbyła dyskusję w tym temacie i parę osób zabierało głos. Ostatecznie Komisja 

Oświaty opowiedziała się za zawieszeniem. Były też m. in. pytania czy będzie można tam jeździć – jeśli 

współpraca będzie zerwana to nie będzie oficjalnych wyjazdów, natomiast jeśli ktoś będzie chciał prywatnie 

to będzie mógł to zrobić, tylko trzeba uważać, żeby nie być wykorzystanym przez propagandę białoruską. 

Jest to przykra sytuacja, że do takich uchwał ma dochodzić, ale to nie Polska sprokurowała tą sytuację. Jest 

to sytuacja sprokurowana przez władze białoruskie i dlatego jest taki punkt w porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zapytał kto w przypadku zawieszenia współpracy będzie mógł ją 

odwiesić – na jakich zasadach i na jakiej podstawie? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że jedynym władnym jest Rada Miasta. Określa się z 

jakich względów współpraca zostaje zawieszona i  jeśli te względy zostaną wyeliminowane wtedy można 

wrócić do tematu.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozwiązania współpracy z 

partnerskim miastem Swietłogorsk. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ROZWIĄZANIA współpracy z partnerskim miastem Swietłogorsk.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozwiązania współpracy z 

partnerskim miastem Swietłogorsk. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozwiązania współpracy z partnerskim miastem Kobryń. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ROZWIĄZANIA współpracy z partnerskim miastem Kobryń.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski 

PRZECIW (1) 

Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Sulima, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozwiązania współpracy z 

partnerskim miastem Swietłogorsk. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bielsk 

Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Tomasz 

Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. 

kpt. W. Wysockiego w Bielsku Podlaskim. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. W. 

Wysockiego w Bielsku Podlaskim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr 

Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Bierżyn 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu)  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk nawiązując do dyskusji na Komisji Oświaty poinformował, że po Komisji 

zadzwonił do wykonawcy i ku jego zdziwieniu żadne konkrety na spotkaniu nie zapadły czy jest jakieś 

sprostowanie lub informacja.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że nie mógł uczestniczyć w spotkaniu bo o godzinie 9:00 

rozpoczynała się Komisja, natomiast z pewnością otrzyma relację ze strony zarządu Przedsiębiorstwa 

Komunalnego. Z ich strony jeszcze nie było telefonu bo wiedzą, że trwają teraz komisje, ale będzie miał 

informację czy cokolwiek zostało postanowione, czy tylko otwarto protokół uzgodnień i dopiero będą 

uzgadnianie rzeczy. W tym momencie trudno mu cokolwiek powiedzieć, bo nie uczestniczył w spotkaniu i 

czeka na informacje.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk przeprosił, bo być może został źle zrozumiany. Wyjaśnił, że zrozumiał to 

w ten sposób, że musimy poszukać pieniędzy i że zapadły już jakieś decyzje, że działamy. Stąd jego telefon do 

wykonawcy i otrzymał informację, że żadne konkrety nie zostały podjęte.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że może to i dobrze, że żadne konkrety nie zostały podjęte, 

ponieważ decyzje finansowe zapadają w innym miejscu. Siłą rzeczy trzeba przedstawić najpierw stan 

faktyczny, żeby można było radnym powiedzieć ile trzeba pieniędzy i wtedy radni by głosowali. Na dzień 

dzisiejszy nie ma takiej informacji i trudno mu wyrokować. 

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk jest zdania, że konkrety są potrzebne. Przywołał słowa Burmistrza, który 

stwierdził, że czas oczekiwania na rury to 3 miesiące. Otrzymał też informacje, że wycena wykonawcy też 

była podana. Mamy koniec czerwca i zaraz będzie sierpień, wrzesień i październik. Zaznaczył, że nie chce, 

abyśmy się obudzili jak w tamtym roku, że będziemy pływać na tej ulicy. Potem znowu będą spotkania z 
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mieszkańcami, którzy będą pytać dlaczego to trwa tak długi i znowu wykonawca zostanie obarczony tym 

wszystkim, że tak poszło, a tu padają słowa, że żadne konkrety nie zostały podjęte. Osobiście trochę to go 

dziwi.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Do pkt. 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Jednocześnie zwrócił 

się do Burmistrza, że miesiąc temu na komisji zadał pytanie odnośnie podatków. Nie wie czemu, ale nie 

dostał tej odpowiedzi na sesję.  Zapytał czy jego pytanie było aż tak skomplikowane? Dodał, że nie otrzymał 

później odpowiedzi po dwóch tygodniach, dzisiaj też nie ma tej odpowiedzi.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że pytanie może nie jest skomplikowane, ale odpowiedź 

jest skomplikowana. Poinformował, że dzisiaj podpisał odpowiedź w przedmiotowej sprawie i radny ją 

otrzyma z datą 21 czerwca 2022 r.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zapytał dlaczego to trwało 30 dni? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że odpowiadał radnemu na to pytanie poprzednim razem – 

oczekuje, że osoby odpowiedzialne podpiszą się pod tym dokumentem. Dotyczy to różnych referatów, 

dlaczego chciałby żeby wszystko było tak jak być powinno.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski stwierdził, że rozumie, że ktoś to musi podpisać, ale z tego co wie to 

Pan Burmistrz udziela tych bonusów. Referat to przygotowuje, a Pan Burmistrz akceptuje. Oczekiwał 

odpowiedzi od Burmistrza, a nie od jakiegokolwiek referatu. Dlatego pytał dlaczego to trwało 30 dni. Ten 

materiał nie był aż tak obszerny i skomplikowany, a tu chodziło wyłącznie o pieniądze. Osobiście myślał, że to 

będzie bardzo proste i odpowiedź otrzyma do sesji.  

 

Członek Komisji Irena Zawacka-Prystupa zwróciła się z pytaniem czy istnieje możliwość ustawienia 

fotoradaru przy drodze krajowej nr 19 na wylocie z Bielska Podlaskiego w kierunku Siemiatycz? Radna 

stwierdziła, że Rada Miasta nie ma takich kompetencji, ale Burmistrz Miasta w porozumieniu z Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad jak najbardziej takie kompetencje posiada. Nadmieniła, że fotoradar w 

Proniewiczach spełnią swoją funkcję i w tym przypadku to też będzie służyło bezpieczeństwu w mieście. 

 

Członek Komisji Maria Grabowska zwróciła się z pytaniem czy przeprowadzono już przegląd placów zabaw z 

terenu miasta przed okresem wakacyjnym? Radna zwróciła przede wszystkim uwagę na plac zabaw przy ul. 

Rejtana, gdzie była połamana huśtawka, uszkodzone ławki i nie było oświetlenia.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że od ubiegłego roku za place zabaw na terenie miasta i 

siłownię w parku odpowiedzialny jest Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Bielsku Podlaskim. To oni 

przeprowadzają kontrole, bieżące konserwacje i naprawy. Czasami jest tak, że naprawy można wykonać 

własnym sumptem i od tego są osoby kompetentne w MOSiR-ze, ale niestety czasami trzeba zlecić to na 
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zewnątrz, bo to są różnego rodzaju sprzęty. Poinformował, że wystąpi do Pana Dyrektora o informację kiedy 

były wykonywane przeglądy.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki odnosząc się do sprawy poruszonej przez radną Marię Grabowską 

potwierdził słowa Burmistrza, że MOSiR nadzoruje place zabaw. O ile mu wiadomo, Jako pracownikowi 

MOSiR-u, pracownicy jeżdżą tam systematycznie co tydzień. Jeśli nikt ich nie zabrał, to są też tabliczki 

informacyjne, że w razie jakiejkolwiek awarii należy dzwonić do MOSiR-u. Wszystkie rzeczy, które można 

naprawić od ręki są robione na bieżąco. Zdarzają się przypadki, gdzie trzeba zamówić części, których nie 

można kupić od ręki w Bielsku. Dodał, że po otrzymaniu zgłoszenia reakcja jest niezwłoczna.  

 

Członek Komisji Emil Falkowski odnosząc się do propozycji radnej Ireny Zawackiej-Prystupy w sprawie 

ustawienia fotoradaru stwierdził, że według jego obserwacji lepszym rozwiązaniem byłby odcinkowy pomiar 

prędkości na ul. Wojska Polskiego od cmentarza do wylotu z miasta.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję w 

przedmiotowej sprawie 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski 

podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  
Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

Piotr Wawulski 


